



Sektionen för Informations- och Nanoteknik
TraditionsMEsterIT
Kistagången 14,
164 40 Kista
insektionen.se



Mästarråd #4

2018-07-30, Kl. 18.00, Sal Utanför Kistan

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

TraditionsMästare Sabina Hauzenberger förklarar mötet öppnat 18:35:21.

1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet fanns behörigt utlyst.

1.3. Val av mötesordförande

Sabina Hauzenberger valdes till mötesordförande.

1.4. Val av mötessekreterare

Emma Good valdes till mötessekreterare.

1.5. Anmälda förhinder

1.6. Närvarande

Emma Good, Sabina Hauzenberger, Vidar Särnesjö, Rasmus Ahlbäck, Niclas Ockelberg

1.7. Adjungeringar

1.8. Föregående protokoll

Finns på hemsidan.

1.9. Fastställande av föredragslista

2. Rapporter - Reports

2.1. TraditionsMästare

Fixat arbetare till mottagningen, fixat schema, fått reda på att vi har ÄPZen, fått mail från pubrådet om n0lleP

2.2. Vice TraditionsMästare

Supit som ett as Vårpysslat

2.3. PubMästare

Same

2.4. SkattMästare

Same

2.5. SkriptMästare

Gjort protokoll

3. Inkomna motioner och Interpellationer

4. Förslag på propositioner

5. Beslut

5.1. Inkomna Vraqansökningar

5.1.1. Marcus Saastamoinen

“Nej” - Nicock

Bifalles

5.2. Arbetslag HT18

Arbetslagen för HT18 blir Eta, Theta och Zeta.

6. Diskussionsfrågor

6.1. Marknadsföringsplan

Påbörjad

6.2. Uppföljning av event

6.2.1. VPR 2018-04-22

Typ försäljningsrekord, sålde nästan lika mycket Spiken som Släggan. Bra placering på vår bar. Temat funkade bra. Borde haft glowsticks. DET VAR BRA.

6.2.2. Metalsittningen 2018-04-28

Logotävlingen tog lite för lång tid, men annars var det nice. Glömde blodet till offret :(((Folk verkade gilla temat.

6.2.3. TG4 2018-06-02

Bra med temat.

6.2.4. SpuIN 2018-06-08

Razze och Vidar dog. Planeringen gick rätt bra. Skippa att glömma nubbar i lokalen nästa gång.

6.2.5. Sommarchill i Kistan 2018-07-14

Det var nice.

6.3. Kommande event

6.3.1. Mottagningen

6.3.1.1. Saffaraj 14/8

Vi kör på drinkblandningssaken igen. Ska bygga något sorts hjul.

6.3.1.2. Sektionspresentationen 17/8

Alla ska vara där.

6.3.2. Praomöte

Onsdag 12/9, tacos som mat, måste göra om presentationen. Får ha ett planeringsmöte snart med arbetslagsledarna.

6.3.3. Sjöslaget

Lika bra att fixa formulär typ nu så vi kan pusha på det tidigt.

6.3.4. KMR-sittning

Sabina fixar datum på studiesociala rådet nästa vecka. Måste börja planeras tidigt.

7. Övriga frågor

7.1. Whiskeytåren????

It's dead to us now. RIP.

8. Kommande händelser

8.1. Öråd

Fredag 10/8.

9. Mötets avslutande

20:45:41

Mötesordförande
Chairman of the Meeting

Mötessekreterare
Secretary of the Meeting